
ÇEl factor pista inf lueix moltÈ

.

L'estat d'indef inici� que vivia el Girona a principi de l'estiu passat va

animar Alber t S�bat (Llagostera, 23-8-1985) a acceptar la proposta

per dues temporades Ðamb cl�usula de sor tida a f inal d'aquest

curs si arriba una ofer ta de l'ACBÐ amb el Can�ries. All� ha agafat

el tim� de l'equip i �s pe�a imprescindible en l'engranatge

d'Alejandro Mar t�nez, amb els seus 10,3 punts (41% en triples) i 4,2

assist�ncies en 28 minuts. Ell �s un dels gran atractius d'una s�rie

que arrenca dem� al vespre a territori giron�.

ÑLa s�rie contra el Girona l'estimula perqu� torna a casa o hagu�s

preferit un altre rival?

ÑÇTant a mi com a l'equip ens era igual. S� que ten�em com a

prefer�ncia que no ens toqu�s el Burgos, que est� en un gran

moment de forma. Sabem que ser� complicat i, per a mi, una mica

m�s especial que per a la resta.È

ÑJa sap qu� se sent jugant a Girona com a visitant (derrota 83-71

el 16 de febrer).

ÑÇ�s cer t. En aquell par tit, vaig abusar en exc�s del tir. Vaig errar

molt i vaig decidir continuar tirant. Ara m'haur� de controlar una

mica m�s. �s una s�rie llarga i estic mentalitzat que, si no jugo b�

el primer par tit, ho far� en el segon o el tercer. Al cap i a la f i, el m�s impor tant �s l'equip i, per a nosaltres, �s

b�sic guanyar un dels dos primers par tits a Girona.È

ÑAquest Girona fa respecte?

ÑÇNo ens hem d'enganyar i a tothom li ha sorpr�s la segona volta que han fet. Des de la marxa de David

[Navarro] i Darryl [Middleton], no han variat de f ilosof ia i ara enllacen sis vict�ries seguides. �s un dels equips

m�s en forma de la competici� i aix� ens complicar� molt la s�rie. No crec que s'acabi amb tres par tits ni per un

costat ni per l'altre. Jo intueixo una s�rie llarga, a quatre par tits com a m�nim, i molt i molt igualada.È

ÑQui �s m�s favorit, el Girona pel factor pista o el Can�ries per la seva amplitud de plantilla?

ÑÇNo crec que hi hagi un favorit clar, per� �s clar que el factor pista inf lueix molt. Si arranquem un triomf de

Fontajau en els dos primers par tits, �s clar que les coses canviarien molt al nostre favor.È

ÑA fora, han acreditat un 5-12, el pitjor balan� entre els equips classif icats per al Çplay-of fÈ. Per qu�?

ÑÇA principi de curs vam tenir problemes de lesions i aix� ens va pesar molt. Ens va fer perdre m�s par tits del

compte. Despr�s vam recuperar Heras, vam decidir canviar americans [van marxar Koshwal i Flemings] i la

millora ha estat evident, tot i continuar essent irregulars. A casa, en canvi, estem molt c�modes perqu� el p�blic

empeny molt.È



ÑLa sensaci� �s que arriben f ins, i amb l'MVP, Ricardo Guill�n, en un estat �ptim de forma.

ÑÇTot i perdre algun par tit impor tant com a Pal�ncia, el nostre f inal de temporada ha estat bo. Tenim una

plantilla de qualitat i molt exper ta en la categoria i, quan no apareix Richi, en pot apar�ixer un altre com ara

Chagoyen i Fotis.È

ÑDes de l'�ltim precedent, fa dos mesos i mig a Fontajau, el Girona t� un pivot menys (Middleton) i el Can�ries,

un m�s (Lampropoulos). El joc interior pot desequilibrar?

ÑÇNosaltres sempre intentem buscar el nostre joc interior perqu� �s potent. Sabem que Richi �s el millor pivot

de la lliga i, despr�s tenim Chagoyen, Fotis i Serrano. A m�s, som conscients que el Girona t� una rotaci� cur ta

de pivots. En tot cas, els que hi s�n ho estan fent de meravella. Per exemple, Labbate va jugar molt b� a Melilla

l'altre dia i en Pep [Or tega] est� fent una temporada extraordin�ria.È

ÑQu� �s el que temen m�s del Girona per a aquesta s�rie?

ÑÇElls tenen una rotaci� cur ta, per� la saben explotar al m�xim. Tenen sis jugadors impor tants, per� �ltimament

no n'hi ha cap que jugui malament. Sempre hi s�n. En Nacho [Ord�n] ha agafat responsabilitat en atac des de la

marxa de David Navarro i, despr�s, hi ha Levi [Rost], Pep...È

ÑS�n el tercer millor atac de LEB Or (81,1 punts de mitjana). Els interessa un ritme viu en els par tits?

ÑÇNosaltres sempre intentem jugar r�pid. Ens encanta el joc alegre, amb molts tirs i no tenim manies per tirar o

jugar al contraatac. �s com ens sentim millor. I, quan ho fem i els tirs ens entren, �s quan som perillosos. A m�s,

comptant que, com d�iem abans, el Girona t� una rotaci� cur ta, encara ho intentarem explotar m�s.È

ÑUn joc, a m�s, que s'adapta a la per fecci� al teu estil.

ÑÇEstic realment molt satisfet aqu�. He tingut alts i baixos durant la temporada, per� aqu� hi ha bons jugadors. Si

no he estat inspirat, n'apareix un altre. Per exemple, Richotti. Estic content amb els minuts que tinc, amb el

treball que estic fent i vull ajudar l'equip a arribar lluny durant els play-of f.È

ÑA m�s, va assolir un sostre en la categoria i des de 6m75, contra el C�ceres (9/13 triples).

ÑÇAix� �s m�rit de l'estil de joc que tenim. Si est�s en ratxa com em va passar a mi aquell dia, no hi ha ning� que

et digui que paris o af luixis. Al contrari, m'animaven a continuar tirant.È
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